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کازرون

شهردار کازرون:

توجه ویژه به مبلمان شهری کازرون 
در 1400 

تحقق بیش از 100 درصدی بودجه شهرداری
در سال گذشته

     

  

شهردار کازرون گفت: علاوه براینکه در سال 1400 توجه 
ویژه و پررنگی به مبلمان شهری، خواهیم داشت، کار عمران 
دستور  در  سال گذشته  به  نسبت  بیشتری  با شدت  هم  شهر 

کار قرار دارد.
داود   – کشکولی  هاشمی  محمدحسین  خبری/  سرویس 
کشاورز: محمدامین مهرورز در نشست خبری با خبرنگاران 
و اصحاب رسانه درسخنانی گزارشی از اقدامات و فعالیت های 
انجام گرفته درمجموعه شهرداری در سال گذشته ارائه داد و 
مواجهه  و  کرونا  شیوع  گذشت  که  سالی  در  داشت:  اظهار 
با مشکلاتی هم چون تعطیلی اجباری و متوقف شدن بعضی 
کسب وکارها باعث شد منابع درآمدهای مجموعه شهرداری 
که غالب از رونق اقتصادی به ویژه وصول عوارض ساخت 
وسازها، اتوبوس های شهری، اجاره اماکن تفریحی و ورزشی 
بود یا به طور کامل متوقف شود و یا به شدت کاهش داشته 

باشد.
وی گفت: باتوجه به تورم افسارگسیخته سال 99 تلاش کردیم 
هم پیمانکاران را راضی نگهداریم وهم موفقیت های خوبی در 
واحدهای مختلفی هم چون واحدهای حقوقی به دست آوریم.
شهردار کازرون ادامه داد: 80 درصد از پرونده هایی که علیه 
به  یاری خداوند  با  بود  مطرح  قضایی  دستگاه  در  شهرداری 
صدوپنج  وصول  به  مهرورز  شد.  صادر  رأی  شهرداری  نفع 
درصدی بودجه شهرداری در سال گذشته اشاره کرد و افزود: 
تلاش شبانه روزی پرسنل خدوم مجموعه شهرداری باعث شد 
بودجه شهرداری را از 52 میلیارد تومان سال 98 به 94 میلیارد 
و 200 میلیون تومان برسانیم که در پایان سال موفق به محقق 

کردن صدوپنج درصدی بودجه شدیم.
تومان  میلیارد   118 را  جاری  سال  بودجه  کازرون  شهردار 
برآورد کرد و گفت: از این مبلغ، افزون بر 71 میلیارد تومان 
پروژه های  بحث  در  تومان  میلیارد   47 و  جاری  هزینه  در 
عمرانی هزینه خواهد شد که امسال هم تلاش می کنیم بیش 
 1400 سال  اینکه  بیان  با  کنیم.وی  محقق  را  بودجه  این  از 
توجه ویژه شهرداری به مبلمان شهری و زیباسازی و بهسازی 
خیابان ها، پیاده روها و میادین و ورودی های شهر خواهد بود، 
راستای  در  پیمانکاران  با  شهری  مبلمان  با  رابطه  در  افزود: 
تا  و  بسته ایم  قرارداد  شهری  مبلمان  وسایل  و  ادوات  خرید 
طرح  اجرای  اردیبهشت ماه،  پایان  تا  یعنی  آینده  ماه  یک 
مبلمان شهری شدت خواهد گرفت.شهردار کازرون در ادامه 
با اشاره به بازگشایی خیابان کارگر شمالی، همسازی وترمیم 
تپه  پروژه  دوم  فاز  آغاز  بازار،  سردر  نمای  و  شهدا  میدان 
پارک بزرگ بعثت، بهسازی پیاده روهای برخی خیابان های 
شهر تا پایان تابستان به پیشرفت قابل توجهی خواهد رسید.
وی به بهسازی و تکمیل پارک های این شهر ازجمله پارک 
پارک  ایجاد  رفیع،  بوستان  مردانی،  فرهنگ سرای  و  مردانی 
پردیس در شهرک پردیس و تکمیل پارک باغ نظر، سلمان 
و طالقانی اشاره و اضافه کرد: در نظر داریم در سال جاری 

المان نام کازرون را طراحی و نصب کنیم.
شهردار کازرون در بخش دیگری از سخنان خود، به افزایش 
پنج برابری نرخ آسفالت اشاره کرد و با ابراز تأسف گفت: 
در این رابطه هیچ گونه حمایت و یا بودجه دولتی اختصاص 
نیافته که در این راستا امیدواریم با کمک و رایزنی نماینده 
مردم این شهرستان در مجلس شورای اسلامی شاهد گشایش 

مشکلات عدیده قیر و آسفالت در این شهر باشیم.
از  را  شهری  جامع  طرح  مطالبات  گیری  پی  مهرورز، 
فعالیت های مهم پیش روی شهرداری عنوان کرد و گفت: 
به  متأسفانه  که  می شده  آغاز   95 سال  در  بایستی  این طرح 
از  با اجرای طرح جامع شهری یکی  افتاده است که  تعویق 
ورودی های  ساماندهی  شهرداری  مجموعه  مهم  اولویت های 

شهر خواهد بود.

مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
مرودشت خبر داد؛

مبارزه با سن مادری گندم در بیش
از 1۹ هزار هکتار از مزارع مرودشت

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت از مبارزه شیمیایی 
با سن مادری در ۱۹ هزار و ۱۳۲ هکتار از گندم زارهای این 

شهرستان خبر داد.
عزیز رحیمی با بیان اینکه در مقایسه با سال گذشته جمعیت 
بارندگی و  افزایش داشته است، اظهار کرد: عدم  آفت سن 
عدم شرایط مناسب تغذیه ای در مراتع از عوامل اصلی هجوم 

سن های مادری به مزارع گندم و جو است.
اسفندماه  نیمه های  از  مادر  سن  ریزش  اینکه  به  اشاره  با  او 
آغاز شده است، افزود: شبکه مراقبت این شهرستان متشکل 
از ۶۰ کارشناس در ۵۹ پهنه تولیدی روزانه از مزارع بازدید 
می کنند و مزارعی که تراکم سن مادری در حد نرم مبارزه 
بهره برداران  به  اطلاع رسانی  به  نسبت  کارشناسان  می باشند، 

اقدام می کنند.
به گفته رحیمی؛ اطلاع رسانی به بهره برداران از طریق ارسال 
اطلاعیه در گروه های مجازی، اطلاع رسانی از طریق شوراهای 
روستایی، نصب بنر و اطلاعیه در مکان های عمومی و صدور 

و تحویل اخطاریه درب منزل بهره برداران است.
رحیمی به ضرورت مبارزه با مرحله مادری این آفت تأکید 
تخم ریزی صورت  از  قبل  باید  سمپاشی  کرد:  خاطرنشان  و 
بگیرد و لازم است با مبارزه به موقع با این آفت خسارت آن 

را به حداقل رساند.
این مقام مسئول با بیان اینکه سن غلات به عنوان آفت کلیدی 
گندم، نقش به سزایی در کاهش عملکرد کیفی و کمی گندم 
داشته، اظهار امیدواری کرد که بتوانیم با پایش های به موقع 
و اقدامات پیشگیرانه همانند سال های گذشته در زمینه تولید 
گندم از نظر کیفیت و میزان تولید، عملکرد مطلوبی داشته 

باشیم.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان مرودشت یادآور شد: مبارزه 
اصولی و به موقع با سن مادری باعث کاهش خسارت کمی و 
جلوگیری از خسارت کیفی پوره سن، کاهش مصرف سموم، 

کاهش خطرات زیست محیطی می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

گناوه

فرمانده انتظامی شهرستان گناوه 
خبر داد؛

توقیف پرایدهای میلیاردی در گناوه
 

 

 
به گزارش ایسنا، فرمانده انتظامی شهرستان گناوه از توقیف 
دو دستگاه پراید بار حامل کالای قاچاق به ارزش ۴ میلیارد 

و ۵۰۰ میلیون ریال خبر داد.
کرد:  اظهار  خبر  این  تشریح  در  احمدی  حسین  سرهنگ 
مأموران پلیس این فرماندهی حین کنترل وسایل نقلیه عبوری 
خودروی  دستگاه  دو  به  شهرستان  این  مواصلاتی  محور  در 
آنها  قاچاق مشکوک شده و  به ظن حمل کالای  بار  پراید 

را متوقف کردند. 
از خودروهای توقیف شده ۲۵ طاقه  بازرسی  افزود: در  وی 
کالاهای  و  بهداشتی  و  آرایش  وسایل  مقادیری  و  پارچه 

پزشکی خارجی فاقد مدارک گمرکی کشف شد.
نظر  برابر  اینکه  بیان  با  گناوه  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
 ۵۰۰ و  میلیارد   ۴ شده  کشف  کالاهای  ارزش  کارشناسان 
میلیون ریال برآورد شده است، گفت: در این رابطه ۲ متهم 
قضائی  مراجع  اختیار  در  پرونده  تشکیل  از  پس  و  دستگیر 

قرار گرفتند.

مشاور معاون بهداشت و نماینده 
وزارت بهداشت:

سواد سلامت مردم استان بوشهر 
بالاست

مشاور معاون بهداشت و نماینده وزارت بهداشت گفت: وزیر 
بهداشت در نشست ها همیشه بر بالا بودن سواد سلامت مردم 

استان بوشهر تأکید دارند.
به گزارش خبرگزاری فارس از بوشهر، محمد اسماعیل مطلق 
بوشهر  استان  در   ۱۹ کووید  بیماری  وضعیت  از  بازدید  در 
اظهار داشت: متأسفانه با گذشت چهار روز از مهلت ۱۰ روزه 
اجرا  کامل  به صورت  محدودیت ها  این  هنوز  محدودیت ها 
این  نشده که می بایست بررسی شود که علت عدم رعایت 

محدودیت ها چه بوده است.
مشاور معاون بهداشت و نماینده وزارت بهداشت با ابلاغ پیام 
پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  به  بهداشت  وزیر  تشکر  ویژه 
با  مبارزه  در  دانشگاه  مجموعه  زحمات  درخصوص  بوشهر 
بیماری افزود: وزیر بهداشت در نشست ها همیشه بر بالا بودن 

سواد سلامت مردم استان بوشهر تأکید دارند.
مطلق تأکید کرد: برای حساس کردن مردم نسبت به ویروس 

باید از خانواده هایی که درگیر کرونا بودند استفاده کنیم.
و  تشکر  با  نیز  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
گرامیداشت یاد و نام شهدای مدافع سلامت گفت: در حال 

چون  هستیم  بیماری  پیک  کجای  بگوییم  نمی توانیم  حاضر 
از موج مشخص می شود که در چه مقطعی در  از عبور  بعد 

پیک بودیم.
ابراز امیدواری از بالا بودن سطح آگاهی  سعید کشمیری با 
مردم استان بوشهر و همراهی همیشگی آنان افزود: متأسفانه 
برای  پروتکل های  درصدی   ۵۰ رعایت  حاضر  حال  در 
جلوگیری از شیوع بیماری کافی نیست بلکه برای پیشگیری 
از شیوع بیماری رعایت پروتکل ها باید بالای ۹۰ درصد باشد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان
در مجلس:

مسئولان هرمزگان به فکر جبران 
خسارت کشاورزان سیاهو باشند

 

 

رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
کشاورزان  و  باغداران  خسارت  جبران  پیگیری  خواستار 

منطقه سیاهو پس از آتش سوزی روزهای اخیر شد.
احمد مرادی در گفت و گو با ایسنا، با بیان اینکه به دنبال 
خسارت آتش سوزی به منطقه سیاهو عازم شده و دغدغه های 
نبود  از  شدت  به  منطقه  مردم  افزود:  شنیدم،  را  شهروندان 
در  زیرا  هستند  گله مند  سیاهو  منطقه  خاص  آتش نشانی 
رسیدن  تا  اخیر  روزهای  و  گذشته  سالیان  آتش سوزی  پی 
بر  امر  همین  و  برده  زمان  نیز  اطراف  مناطق  آتش سوزی 

شدت آتش می افزاید.
وی با بیان اینکه در صحبت با استاندار هرمزگان این دغدغه 
مطرح و همتی قول پیگیری تحقق آن را در اسرع وقت داد، 
گذشته  روز  آتش سوزی  علت  از  متأسفانه  کرد:  خاطرنشان 
در سیاهو و روزهای اخیر روستای ماشاری در همین منطقه 

اطلاعی از در دسترس نیست.
باغات  به  فراوانی  خسارت  کرد:  اضافه  مجلس  نماینده  این 
نخیلات و کشاورزی مردم منطقه وارد شده و باید دولتمردان 
و به ویژه سازمان جهاد کشاورزی علاوه بر برآورد خسارت 

پیگیری لازم جهت جبران خسارت وارده را انجام دهند.
مرادی با اشاره به اینکه امیدوارم در اسرع وقت شاهد استقرار 
آتش سوزی  امکان  که  منطقه  این  در  آتش نشانی  ایستگاه 
تا  باشیم  دارد،  وجود  آن  باغات  و  کشاورزی  زمین های 
اینچنین آتش سوزی گسترده نشده و موجب افزایش خسارت 
نشود، عنوان کرد: به طور حتم دغدغه های مردم منطقه سیاهو 
را از طریق مسئولان کشوری و استانی تا حصول نتیجه لازم 

پیگیری می کنم.
به گزارش ایسنا، شعله های آتش از شنبه گذشته تاکنون ۱۸ 
و  سوزانده  سیاهو  دهستان  نخیلات  و  باغات  اراضی  هکتار 
حریق  در  آورد.  بار  به  خسارات  ریال  میلیارد   ۵۱ از  بیش 
باغات و نخیلات سیاهو که اطفا آن ۱۴ ساعت  وز گذشته 
 ۴۶ تقریبی  ارزش   به  اراضی   هکتار   ۱۱ انجامید  طول  به 
و   ۷ مهرداد حسن زاده   گفته  به  رفت.  بین  از  ریال  میلیارد 
نیم هکتار از این  اراضی نخیلات، ۲ و نیم هکتار انبه و یک 
هکتار نارنگی بوده است. همچنین شنبه گذشته نیز ۷ هکتار 
کل  افزود:  سوخت  آتش  در  ماشاری  روستای   اراضی  از 
اراضی نخیلات بوده که خسارات آن حدود ۵ میلیارد و ۵۰۰ 

میلیون ریال  برآورده شده است.

کیش

معاون برنامه ریزی شرکت 
توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های 

منطقه آزاد کیش:

طرح های جامع توسعه
فرودگاه و بندرهای کیش امسال 

نهایی می شود
 

و  بنادر  مدیریت  و  توسعه  شرکت  برنامه ریزی  معاون 
طرح های  مطالعات  گفت:  کیش  آزاد  منطقه  فرودگاه های 
امسال  خرداد  جزیره  این  بندرهای  و  فرودگاه  توسعه  جامع 

نهایی می شود.
سید نوید ناظمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
مطالعات طرح جامع فرودگاه و بنادر در قالب ۲ طرح مجزا 
پس از ۱۵ سال انجام شده که از این پس اقدام های توسعه، 
انجام  آن  اساس  بر  زیرساخت ها  این  حفاظت  و  نگهداری 

می شود.
وی اضافه کرد: برخی طرح های پیشنهادی در این مطالعات 
با افق ۱۰ ساله ترسیم شده که به مرور زمان بر اساس لزوم و 

شرایط وقت اجرای آن در دستور کار قرار می گیرد.

منطقه  بنادر  مدیریت  و  توسعه  شرکت  برنامه ریزی  معاون 
فرودگاه،  ابنیه های  ساخت  توسعه  شد:  یادآور  کیش  آزاد 
برای  زیرساخت ها  بهسازی  و  بازسازی  تجهیزات،  ارتقای 
ارتقای سطح خدمات مسافری و باری از جمله موارد بررسی 

شده در طرح جامع فرودگاه کیش است.
و  بنادر  مدیریت  و  توسعه  شرکت  اینکه  بیان  با  وی 
فرودگاه های منطقه آزاد کیش طرح جامع بنادر شامل مجتمع 
افزود: در  بندری کیش، میرمهنا، چارک و هندورابی است 
این پروژه برای هر یک از بنادر مطالعات شناخت و ارزیابی 

وضع موجود، مطالعات زیست محیطی انجام گرفته است.
زیرساخت ها  اقتصادی،  مطالعات  بررسی  با  گفت:  ناظمی 
و  شده  مشخص  نیاز  مورد  خشکی  و  دریایی  تجهیزات   و 

درنهایت برنامه کاربری اراضی ارائه شده است.

استان خوزستاناستان خوزستان

واکنش سلیمانی دشتکی نسبت به تجمع 
کارکنان جهاد کشاورزی؛

استاندار خوزستان: همه مدیران 
موظف به پاسخگویی

به رسانه ها هستند

 
 

روز  چند  تجمع  به  نسبت  واکنش  در  خوزستان،  استاندار 
مدیران  همه  به  خطاب  کشاورزی،  جهاد  کارکنان  گذشته 
دستگاه های دولتی اعلام کرد: هیچ اداره ای حق تعدیل نیرو 

را نخواهد داشت.
با  کشاورزی  جهاد  کارکنان  خوزستان،  از  ایلنا  گزارش  به 
به  نسبت  خود  اعتراض  مراتب  استانداری،  مقابل  در  تجمع 
تعدیل 196 نفر از پرسنل این مجموعه را به گوش استاندار و 
دیگر مسئولان رساندند و خبرگزاری ایلنا هم این تجمع را در 

همان ساعت پیگیری و پوشش داد.
برخی  اخراج  نامه  به  واکنش  در  سلیمانی دشتکی  قاسم 
 20 کاری  باسابقه  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  نیروهای 
ساله اظهار کرد: بودجه بندی، تابع قواعدی هست و عملکرد 

هرسال مبنای بودجه سال بعد است.
او با اشاره به حذف اضافه کاری برخی ادارات گفت: زمانی 
برخی  شدم،  منصوب  خوزستان  استاندار  به عنوان  من  که 
ادارات هیچ اضافه کاری به کارکنان نداده بودند. استانداری 
دیگر  بر  ناظر  و  می شود  محسوب  حکومتی  اداره  خود  که 
ادارات هست تنها دو سه ماه اضافه کار یا حق مأموریت به 

کارکنان داده بود.
استاندار خوزستان اضافه کرد: در همین راستا مبلغ ۶۰ - ۷۰ 
میلیارد تومان، از سازمان برنامه وبودجه کشور دریافت کردیم 

و بین ادارات توزیع شد که مسکنی قوی بود.
 ۵۶ رشد  اینکه  بیان  با  خوزستان  در  دولت  عالی  نماینده 
درصدی   ۵۳ و  کشور   ۱۴۰۰ سال  جاری  بودجه  درصدی 
متوسط استانی نوید روزهای خوب را به کارکنان خواهد داد 
تأکید کرد: به همه ادارات ازجمله سازمان جهاد کشاورزی 
تأمین  و  باشند  نداشته  نیرو  تعدیل  که  کردیم  اعلام  استان، 
اعتبار را انجام خواهیم داد. به رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
که  اردیبهشت ماه  آخر  تا  و  شود  لغو  نامه  این  که  گفتم 
وضعیت بودجه تعیین تکلیف می شود، بودجه ادامه کار این 

افراد تأمین شود و تعدیل نیرو انجام نشود.
باریکه و  با این آب  ادارات،  او می گوید: زندگی کارکنان 
ظلم  افراد  این  نیروی  تعدیل  و  شده  بسته  کم  حقوق  همین 
بزرگی خواهد بود بنابراین به هر ترتیبی شده اعتبارات تأمین 
می شود و به مدیران اعلام کردم که هیچ اداره ای حق تعدیل 

نیرو را نخواهد داشت.
سلیمانی دشتکی در پایان عنوان کرد: من، خود و همه مدیران 
هر  و  می دانم  مردم  و  رسانه ها  به  پاسخگویی  به  موظف  را 
زمانی احساس شود که باید پاسخگوی مردم و رسانه ها باشیم، 

در خدمت هستیم.

دزفول

رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول:

روزانه تا ۳۵0 نفر به بیماران کرونایی 
دزفول اضافه می شود

رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول با بیان اینکه از مجموع 
تست   ۳۵۰ تا   ۲۵۰ دزفول،  در  پی.سی.آر  روزانه  تست های 
تا  می دهد  نشان  آمار  این  گفت:  می شود  شناسایی  مثبت 
حداقل ۱۰ روز دیگر نمی توانیم از این موج سهمگین خارج 

شویم.
علی قمیشی  در گفت وگو با خبرنگار ایرنا بیان کرد: درصد 
بالایی از تست های کرونا مثبت است و آمار بیماران مبتلا به 

کرونا در این شهرستان همچنان صعودی است.

ولی  دارند  علایم  شهرستان  این  در  افراد  برخی  گفت:  وی 
تست نمی شوند با این احتساب،  طبق آمار غیررسمی روزانه 
دزفول  شهرستان  کرونایی  بیماران  به  نفر   ۶۰۰ تا   ۵۰۰ بین 

اضافه می شود. 
میزان  باشد  بیشتر  کرونا  به  ابتلا  میزان   هرچه  افزود:  وی 
ورودی به بیمارستان نیز بیشتر است و هرچه میزان ورودی 

به بیمارستان بیشتر باشد میزان فوتی ها نیز بیشتر است.
قمیشی با بیان اینکه متناسب با بستری بیماران فوتی هم داریم 
گفت: متأسفانه هنوز هم شاهد برگزاری آیین عروسی و عزا 
این آیین ها هستیم که جای تعجب  و مشارکت سایران در 
دارد؛ برگزاری چنین آیین هایی در شرایط کنونی به دلیل به 

خطر انداختن جان سایر افراد باید جرم تلقی شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول ادامه داد: برای نخستین بار 
در ۱۴ ماه گذشته تمام نیروهایی که منطبق با پرستاری بودند 
از حوزه بهداشت، آموزشی و هیئت علمی را در بیمارستان 
بزرگ دزفول متمرکز کردیم و همه نیروها به صورت اضافه 
سهمگین  موج  جوابگوی  بتوانیم  تا  کارند  مشغول  خدمت 
بیماری باشیم.وی با بیان اینکه روزانه حدود ۱۷۰ بیمار نیز 
از خدمات درمانی سرپایی بیمارستان بزرگ دزفول بهره مند 
می شوند گفت: از ظرفیت پزشکان و پرستاران بیمارستان های 
نظامی دزفول نیز استفاده، و درخواست نیرو کردیم که در 
حد توان انجام نیرو اعزام شد؛ آمادگی لازم وجود دارد تا در 
صورت نیاز بیماران عادی را در بیمارستان های نظامی تیپ ۲ 
و پایگاه چهارم شکاری دزفول مستقر کنیم تا تمام ظرفیت 
بیمارستان بزرگ دزفول را در اختیار بیماران کرونایی قرار 
دهیم. قمیشی افزود: دیروز نیز یک بخش بیمارستان دزفول 
با ظرفیت ۳۵ نفر به درمان بیماران کرونایی اضافه کردیم و 

پذیرش بیماران در این بخش نیز آغاز شد.

مسجد سلیمان
فرماندار خبر داد؛

پیشرفت فیزیکی ۵0 درصدی
پروژه فرودگاه مسجدسلیمان

 ۵۰ از  بیش  فیزیکی  پیشرفت  از  مسجدسلیمان  فرماندار 
درصدی پروژه احداث فرودگاه مسجدسلیمان خبر داد.

آخرین  درخصوص  ایسنا،  با  گفت وگو  در  پاکدل  محمد 
وضعیت احداث فرودگاه مسجدسلیمان اظهار کرد: مجموعه 
استان خوزستان پیگیر انجام کارهای اداری و اخذ مجوزهای 

لازم برای احداث فرودگاه مسجدسلیمان است.
برخی  و  هماهنگی  درخصوص  که  مشکلاتی  افزود:  وی 
مجوزها از هوانیروز و ارتش وجود داشت، حل شده است و 
پس از اتمام پیگیری ها، روند ساخت فرودگاه مسجدسلیمان 

از سر گرفته خواهد شد.
ترمینال  سالن  احداث  کرد:  تصریح  مسجدسلیمان  فرماندار 
پرواز فرودگاه در مرحله اخذ مجوزهای ماده ۲۳ است و باند 

فرودگاه نیز احداث شده است.
پاکدل درخصوص روند کلی ساخت این فرودگاه گفت: در 
مجموع، پیشرفت فیزیکی فرودگاه بیش از ۵۰ درصد است 
و پس از صدور مجوز ماده ۲۳ از سوی سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی، روند احداث ترمینال فرودگاه نیز از سر گرفته 

خواهد شد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

معاون عمرانی استاندار 
کهگیلویه و بویراحمد خبر داد؛

پیشرفت 40 درصدی جاده 
پاتاوه -دهدشت در دو سال اخیر

 
 

معاون عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد از پیشرفت 40 
درصدی جاده پاتاوه - دهدشت در دو سال اخیر خبر داد.

به گزارش خبرگزاری فارس از یاسوج کیامرث حاجی زاده 
همراه  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار  عمرانی  معاون 
فنی  دفتر  مدیرکل  برنامه ریزی،  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
راه  مدیرکل  استانداری،  روستایی  امور  مدیرکل  استانداری، 
جاده ای،  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل  شهرسازی،  و 
اجرایی  از روند  پروژه  این  در  قرارگاه خاتم الانبیا  مسئولان 

جاده پاتاوه_دهدشت بازدید کردند.
 معاون عمرانی استاندار کهگیلویه و بویراحمد در این بازدید 
گفت: با تأکید استاندار، همکاری وزارت راه و شهرسازی و 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا، پیشرفت محور پاتاوه_دهدشت 

در سه ماه اخیر شتاب گرفت. 
معاون عمرانی استاندار در این بازدید با بیان اینکه این طرح 
یکی از طرح های شریانی و مهم استان کهگیلویه و بویراحمد 
به شمار می رود گفت: عزم دولت بر این است که این طرح 

تا پایان دولت به بهره برداری برسد.

تأکید کرد که شیب  بویراحمد  دامیده شهرستان  بهداشت شهید  رئیس مرکز 
کرونا در این شهرستان انفجاری و موشکی است.

به گزارش ایلنا از یاسوج، محمد یزدان پناه گفت: هم اکنون وضعیت شهرستان 
انفجاری و موشکی و در حال پیشرفت  بویراحمد قرمز و پیک آن به شدت 

است.
آنها  در  و  تعطیل  را  تجمعات  و  مراسم  مردم می خواهیم  از  اینکه  بیان  با  وی 

بویراحمد  اظهار داشت: تجمعات عامل اصلی شیوع کرونا در  نکنند،  شرکت 
است. دبیر ستاد کرونا در شهرستان بویراحمد با بیان اینکه از مراجع قضایی، 
مرکز  که  تجمعی  هر  به  می خواهیم  پاسگاه ها  و  کلانتری  انتظامی،  نیروی 
بهداشت گزارش می دهد ورود و مردم را پراکنده کنند، اظهار داشت: سالمندان، 
از  بیماری  این  تا  کنیم  مراقبت  باید  و  هستند  ما  زندگی  برکت  و  نعمت ها 

کودکان و جوانان به آنها سرایت نکند.

رئیس مرکز بهداشت شهید دامیده بویراحمد:
شیب کرونا در بویراحمد انفجاری و موشکی است 


